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Az FK Székelyudvarhely teremlabdarúgó csapata – mint korábban megírtuk – kölcsönadja két
játékosát. A klub kedden délben közleményben indokolta lépését.

  FK: A pályán kívüli életvitelük nem profi sportolóhoz méltó
  

Az FK elnöksége által aláírt közleményben megjegyzik, hogy a csapat hullámzó teljesítménye
sürgős helyzetértékelés elé állította a klub vezetőségét. Mint írják, számítottak arra, hogy az idei
bajnokság nehezebb lesz, az ellenfelek zöme idegenlégiósokkal erősített, az FK pedig olyan
kerettel kezdte a bajnokságot, amivel az alapszakasz negyedik-ötödik helyezésének
megszerzése lehetett reális célkitűzés.

  

„A tavaszi fordulókban ért kudarcok után az idei célkitűzéseket kénytelenek vagyunk
újrafogalmazni. A kialakult helyzetnek elsősorban fegyelmi okai vannak. A bajnoki idényben
nyújtott egyéni teljesítményeket valamint az öltözőben kialakult hangulat okait elemezve úgy
döntöttünk, hogy megválunk Szőcs Lászlótól és Szabó Zsolttól. Ez a két meghatározó
játékosunk huzamosan az elvárások és képességi szintjük alatt teljesített, a taktikai utasításokat
nem tartották be, az edzésmunkájuk sem volt megfelelő.

  

Hozzáállásukkal nem segítették a fiatalok beilleszkedését a csapatba. A pályán kívüli életvitelük
nem profi sportolóhoz méltó, nem alkalmasak arra, hogy példát mutassanak a fiatal játékosaink
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számára" – írja a közlemény, hozzátéve, amit hétfő óta tudtunk, hogy kölcsönjátékosként Szőcs
László a Marosvásárhelyi City 'us -nál, míg Szabó Zsolt másodosztályban, a Csíkszeredai
Imperial Wetnél folytatja pályafutását.

  

  

„Az elkövetkezőkben a fiatal játékosok beépítése a legfontosabb feladatunk. A következő
bajnoki idényre egy ütőképes csapatot szeretnénk kiállítani, a fiatalított keretet néhány új
játékossal is szeretnénk megerősíteni" – zárul a klub közleménye.

  Szabó Zsolt: Nekünk a szívünk ide húz!
  

A közlemény ismeretében beszéltünk a két érintettel. Szabó Zsolt kérdésünkre azt is elmondta,
hogy a kölcsönadás után hajlandó lenne visszatérni az FK-hoz.
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  „Készültem edzésre, ahogy a csapattársaim is, csak nem volt a háttérben segítség az edzőrészéről sem, mert a fiatal játékosoknak nem mi kellett volna, hogy segítsünk abeilleszkedésben, hanem a Mester kellett volna segítsen nekik, hogy tudjanak fejlődni ajátékban. Azt gondolom, hogy nemcsak kettőnkről szól ez az egész csapat. Nagyon szépenköszönöm a szurkolóknak, a Székely Medvéknek, hogy az itt töltött nyolc évem alatt mellettünkálltak jóban-rosszban, mert jól éreztem magamat Udvarhelyen.  A szívem ide húz, nagyon szeretném, ha megbékélnénk és kapnánk még egy esélyt. De nemarról van szó, hogy vissza szeretném sírni magamat. Ha a klub úgy érzi, hogy megérdemeljük,hogy Szőcs Lászlóval visszajöjjünk, akkor nagyon szeretnék visszatérni Udvarhelyre. Nekünk aszívünk ide húz, nem Csíkszeredába vagy Marosvásárhelyre, úgy érzem, hogy nyolc év alattsenkit nem bántottam meg, sem a klubot, sem a szurkolókat" – mondta Szabó.  Szőcs László: Mindent köszönök!
  

A másik érintett teremlabdarúgó, az FK jelenlegi egyetlen válogatott játékosa a következőket
nyilatkozta portálunknak:

  

– A klub döntését tiszteletben tartom, de nem értek egyet vele, mert az idei teljesítmény nem
két játékoson múlik, hanem egy csapatról beszélünk. Minden csapat igazolt és tőlünk
meghatározó játékosok mentek el. Van az a mondás, hogy a fejétől büdösödik a hal, de a
farkától pucolják. Mindent köszönök az FK Székelyudvarhelynek és a szurkolóknak, nagyon
fognak hiányozni! Bármikor szívesen visszatérek.
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  Szőcs kedden már Marosvásárhelyre, Szabó pedig Csíkszeredába igyekezett edzésre. Azalapszakasz következő fordulójában vasárnap, február 28-án 18 órától az FK hazai pályánfogadja a Marosvásárhelyi City 'us-t – ezen a találkozón Szőcs László a két klub közösmegegyezésének értelmében nem fog játszani.  A kupában is Chiajna lesz az ellenfél
  

Hétfőn kisorsolták a Román Kupa nyolcaddöntőit, az FK a bajnokságban sereghajtó Concordia
Chiajna együttesével játszik majd a továbbjutásért. A legutóbbi bajnoki fordulóban Chiajna
6-1-re verte az FK-t. A nyolcaddöntő többi mérkőzései közül érdekesnek ígérkeznek a
Sepsiszentgyörgyi Sepsi Futsal–Dévai Autobergamo, a Csíkszeredai Imperial Wet–Segesvári
Pro-Tineret, valamint a Galaci United–Temesvári Informatica párosítás. A nyolcaddöntőket
március 2-án és 3-án játsszák le, a továbbjutás egy meccsen dől el.
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